第十二届国际汉语教学学术研讨会
2014年6月27日-29日 中国 哈尔滨
               （1号通知）

    国际汉语教育是中国与各国友好交往的重要渠道，也是中国与各国未来相互理解并持续友好合作发展的基础性事业。为拓宽这个渠道、发展这个事业，需要不断加强海内外国际汉语教师、学者、专家之间的学术交流与合作。为此，第十二届国际汉语教学学术研讨会定于2014年6月27—29日在哈尔滨召开。本届会议将由中国黑龙江省教育厅、哈尔滨工业大学和美国罗得岛大学主办，现将会议的相关事项通知如下：
一、会议主题：国际汉语教学的挑战与机遇
会议将围绕主题征集参会论文，主要包括以下议题：

1. 国际汉语教师面临的挑战与应对策略
2. 国际汉语教师教育与培训
3. 汉语本体研究与国际汉语教学
4.汉语作为第二语言的习得研究
5. 国际汉语言教学法的发展
6. 现代教育科技在国际汉语教学中的应用
7. 国际汉语教学中的文化交流及文化冲突
8.专业汉语教学
9. 孔子学院的发展与面临的问题

欢迎海内外国际汉语教师和专家学者提交未发表过的原创性论文，中、英文均可。

二、会议要求及安排 

（一）国内外有意参会者务请于12月1日前登录http://www.quia.com/sv/640895.html，填写报名信息表。 
（二）请于2014年1月1日前提交论文提要，含题目、关键词、主要内容及结论，篇幅以不超过400字为宜。请注明作者姓名、单位、电子邮箱、通讯地址等，中、英文均可。
国内请发至：hecie_iccp@163.com 
海外请发至：xiaoyan_hu@mail.uri.edu 并抄送：whwenchaohe@gmail.com
（三）稿件择优录用,提要经匿名评审后，会议秘书处将于2014年2月1日前通知论文提要提交者评审结果。
（四）论文提要评审通过者亦可于2014年3月1日前按照论文体例格式（将在网上公布）提交论文全稿。
（五）评审专家将对论文全文进行匿名评审，论文择优录用.于2014年4月1日前通知作者论文是否采纳并编入论文集。如果有评审修改意见，论文作者须在4月15日前提交修改好的论文定稿。
（六）中国大陆参会者会务费为人民币900元。其他国家和地区参会者会务费为230美元。研究生均为所在国家、地区标准的50%，须提交研究生身份证明材料（有效学生证及所在院系证明信）。会务费用含就餐、宴会、会间观光、论文集、会场租用等费用。会议组委会将于2014年4月1日前网上发布付费办法及住宿等信息。会务费应于2014年4月30日前交付。
（七）会后旅游路线和信息、酒店信息将另行发布。

★ 重 要 日 期 提 示 ★ 
2013年12月1日—— 网上注册并填写报名信息表
2014年1月1日——论文提要截止日期
2014年2月1日——通知论文提要评审结果，公布论文体例及格式要求
2014年3月1 日——论文全稿提交截止
2014年4月1日 ——通知论文全文评审结果，填写参会回执，缴纳会务费
2014年4月15日——论文修改定稿提交截止
2014年4月30日——会务费正常交付期截止

三、大会组委会 

大会主席：
中方主席：杨韬（哈尔滨工业大学）
副主席：田春芳（黑龙江省教育厅）
外方主席：何文潮（美国罗德岛大学）
副主席：俞志强（美国纽约城市大学）
组委会成员：
何文潮（美国罗德岛大学）
牟 岭（美国耶鲁大学）
姚道中（美国夏威夷大学）
印京华（美国佛蒙特大学）
俞志强（美国纽约城市大学）
田春芳（黑龙江省教育厅）
杨韬 （哈尔滨工业大学）
王磊 （黑龙江省教育厅）
任淑晶 （CET哈尔滨项目）
张桥 （中国高等教育出版社黑龙江教育服务中心）
曲凤荣 （哈尔滨师范大学）
杨 奕 （哈尔滨工业大学）
胡亭亭 （哈尔滨学院）
崔海燕（ 东北林业大学）

四、大会秘书处联系方式
会议网址：http://chineseconference.org； www.hecie.net/iccp
与会者信息提交地址：http://www.quia.com/sv/640895.html
中国大陆联系方式 
联系人:王磊 
电子邮箱: hecie_iccp@163.com
电话:0451-53600599

海外国家和地区联系方式 
联系人： 胡小艳 
电子邮箱: xiaoyan_hu@mail.uri.edu
电话：1-401-874-2554

第十二届国际汉语教学学术研讨会组委会
2013年10月31日


The 12th International Conference on Chinese Pedagogy
(The 1st Announcement)
June 27-29, 2014, Harbin, China
The 12th International Conference on Chinese Language Pedagogy, sponsored by Department of Education, Heilongjiang Province; Harbin Institute of Technology, and the University of Rhode Island will be held in Harbin, China, on June 27-29, 2014. The 12th International Conference aims at continuing to promote academic communication and cooperation among teachers and scholars of CFL inside and outside China. The theme of the Conference is the challenges and opportunities for teachers of Chinese as a foreign language (CFL). The 12th Conference welcomes Chinese language teachers and scholars to submit papers on, but not limited to, the following topics: 
1. Challenges and Strategies for CFL Teachers
2. CFL Teachers' Education and Training
3. Research on the Chinese language and CFL 
4. Research on Chinese as a Second Language Acquisition 
5. The Development of CFL Methodology
6. Modern Educational Technologies Applications in CFL
7. Cultural Exchanges and Conflicts in CFL
8. Content-based Chinese language teaching
9. Developments and challenge of Confucius Institutes

Papers to be submitted should be unpublished original research work by presenters, and they can be either in English or in Chinese.
I. Conference Timeline:
1. By December 1, 2013: Conference attendees should fill out the Attendee's Format http://www.quia.com/sv/640895.html
2. By January 1, 2014, please submit an abstract no longer than 400 words, including a title and key words. Please also provide your name, affiliation, and email address.
Attendees from China send to：hecie_iccp@163.com 
Attendees from overseas send to：xiaoyan_hu@mail.uri.edu and cc：whwenchaohe@gmail.com 

3. By February 1, 2014, abstracts will be reviewed anonymously by the Conference Committee and results will be sent out by email. 
4. By March 1, 2014, those whose abstracts are accepted, and they wish to have their papers published in the conference proceedings must submit their full papers to the committee for an anonymous review.）
5. Before April 1, 2014 review results will be sent out via email. Those papers that need to be revised at the request of the Conference Committee must be revised, completed, and returned by April 15, 2014.
6. Conference Fee is due on April 30, 2014. The conference fee for attendees in mainland China is ¥900. All other attendees USD $230. Graduate students without a full-time teaching position can have 50% discount for the registration fee (need to provide a copy of valid student ID and an official letter from the affiliated institution as a proof). Conference fees will cover meals and banquets during the conference, the sightseeing tour during the conference break, conference proceedings, conference facilities, etc. The payment method will be posted on the conference website before April 1, 2014. 
7. Information about the after-conference tours will be announced separately.

II. Important Dates
December 1, 2013: Attendee's Form due
January 1, 2014: Paper abstract due
February 1, 2014: Abstract review result notification
March 1, 2014: Full paper due
April 1, 2014: Full paper review result notification, filling out reply form and paying for conference fee 
April 15, 2014: Revised full paper due 
April 30, 2014 conference fee due


III. Conference Committee

Conference Chair: Yang, Tao (Harbin Institute of Technology)
Co-Chair: Tian, Chunfang (Department of Education, Heilongjiang Province) Overseas Conference Chair: Dr. Wayne Wenchao He (the University of Rhode Island)
Co-Chair: Dr. John Zhiqiang Yu (the City University of New York)

Committee Members：
Dr. Wayne Wenchao He, the University of Rhode Island 
Dr. Ling Mu, Yale University
Dr. Ted Tao-chung Yao, the University of Hawaii
Dr. John Jing-hua Yin, the University of Vermont
Dr. John Zhiqiang Yu, the City University of New York
Tian, Chunfang, Department of Education, Heilongjiang Province
Yang, Tao, Harbin Institute of Technology
Wang, Lei, Department of Education, Heilongjiang Province
Ren, Shujing, the CET Harbin Program
Zhang,Qiao, the Higher Education Press Heilongjiang Center
Qu, Fengrong (Harbin Normal University)
Yang, Yi (Harbin Institute of Technology) 
Hu, Tingting, (Harbin College), 
Cui, Haiyan (Northeast Forest University)

IV. Conference Contacts:

Mainland China: 
Mr. Lei Wang
Email: hecie_iccp@163.com 
Tel： 0451-53600599 


Overseas: 
Miss Xiaoyan Hu
Email: xiaoyan_hu@mail.uri.edu
Tel: 1-401-874-2554

V. Conference Web Addresses: 
Conference Website: 
www.ChineseConference.org

Submitting conference information sheet:
http://www.quia.com/sv/640895.html
